
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
5. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 26. 3. 2015, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, ga. Melita Kmet Ličen, , g. Anton Križe, g. 
Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir Stare, g. Peter 
Štukelj in ga. Valerija Hudorovac.  
 
Odsotni člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Rudi Kofalt in g. Ferdinand Jakša. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec - svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – predsednik Nadzornega odbora, 

• g. Vladimir Dražumerič – Medobčinska inšpekcija in redarstvo (k točki 4), 

• ga. Irena Plut – direktorica Kulturnega centra Semič (k točkama 5 in 6), 

• g. Slavko Malešič – direktor JP Komunala Črnomelj (k točkama 7 in 8), 

• ga. Marija Mušič – JP Komunala Črnomelj (k točkama 7 in 8). 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta,  
prisotnih 12 članov ter odprla razpravo o predlogu dnevnega reda.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-2/2015-4: 
Sprejme se dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 4. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava Poročila o delu skupne občinske uprave – Medobčinske inšpekcije in 

redarstva občin Bele krajine za leto 2014. 
5. Obravnava Poročila o delu Javnega zavoda Kulturni center Semič v letu 2014. 
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6. Obravnava Poslovno – finančnega načrta Javnega zavoda Kulturni center Semič za leto 
2015. 

7. Obravnava informacije o Letnem poročilu JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2014. 
8. Obravnava informacije o Gospodarsko finančnem načrtu JP Komunala Črnomelj d.o.o. 

za leto 2015. 
9. Obravnava in sprejem predloga Zaključnega računa proračuna Občine Semič za leto 

2014. 
10. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskih taksah v Občini Semič – DRUGA 

OBRAVNAVA. 
11. Obravnava Revizijskega poročila Računskega sodišča RS: Pravilnost poslovanja Občine 

Semič v delu, ki se nanaša na zadolževanje. 
12. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje izvedbe individualnih kanalizacijskih 

priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semic v letu 2014 in o dodeljenih sredstvih za 
sofinanciranje nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav v Občini Semič v letu 2014. 

13. Obravnava in sprejem Poročil o stroških volilne kampanje in obravnava delne 
povrnitve stroškov volilne kampanje. 

14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-2/2015-4 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-2/2015-5: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 

Sklep št. 032-2/2015-5 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-2/2015-6: 
Sprejme se zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-2/2015-6 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
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Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  
- 3. razvojna os: namesto vztrajati na izvedbi 3. razvojne osi, je potrebno vztrajati na 

ureditvi obstoječih cest, ki morajo biti do izgradnje 3. razvojne osi normalno prevozne. 
Belokranjski župani bi morali nastopati bolj povezano. Veljalo bi tudi obuditi idejo o 
spremembi trase obstoječe ceste na Jugorju. 

- Cesta Planina – Mirna gora je v zelo slabem stanju in bi jo bilo potrebno urediti s 
sredstvi, ki so v proračunu rezervirana za vzdrževanje gozdnih cest. 

 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: 
Obnova mrliške vežice na pokopališču sv. Duh bi morala biti prioriteta občine na področju 
pokopališke dejavnosti. 
 
G. Miha Mihelčič je opozoril, da se je na Vajdovi ulici, med ZP Semič in Tomaževičem, posel 
prekop, ki ga je nujno sanirati. 
 
G. Peter Štukelj je, glede sprejetega sklepa o časovnici aktivnosti na projektu 3. razvojne os 
pripomnil, da v sklepu zopet ni navedenih rokov, kar samo potrjuje razmišljanje, da nismo 
dovolj aktivni.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se na 3. razvojni osi dela aktivno vsak dan, tudi 
preko poslancev. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O DELU SKUPNE OBČINSKE UPRAVE – MEDOBČINSKE 
INŠPEKCIJE IN REDARSTVA OBČIN BELE KRAJINE ZA LETO 2014 

 
G. Vlado Dražumerič, vodja medobčinske inšpekcije in redarstva, je predstavil poročilo o delu 
skupne občinske uprave in pristojnosti; opravljanje upravnih nalog izvajanja inšpekcijskega 
nadzorstva nad izvajanjem občinskih predpisov in drugih aktov  ter tudi izvajanje nadzora 
nad državnimi predpisi. Predlagal je, da se na novo urejenem Štefanovem trgu postavi tabla 
umirjenega prometa, ki omejuje hitrost na 20 km/h. Povedal je tudi, da bodo v letu 2015 
poostrili nadzor nad plakatiranjem.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Največji problem v Semiču 
predstavljajo divja odlagališča, zato bi bilo potrebno več delati na tem področju. 
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Člani so imeli pripombe, da je izvajanje 
inšpekcijsko redarske službe zelo drago ter, da ima inšpektorat veliko nerešenih zadev, roki 
reševanja pa so predolgi. 
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, koliko črnih odlagališč je evidentiranih v občini Semič.  
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G. Vlado Dražumerič je odgovoril, da natančnega števila divjih odlagališč v občini ne pozna, 
so pa vsa odlagališča zapisana v register divjih odlagališč. V Semiču je bilo vodenih kar nekaj 
prekrškovnih postopkov na tem področju. Prisotnost inšpekcije in redarstva se pozna na 
celotnem območju Bele krajine, saj je viden napredek na zmanjšanju števila divjih odlagališč 
in povečanju števila priklopov na javno kanalizacijo ter vodovod. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 032-14/2007-91: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o delu skupne občinske uprave – 
medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine za leto 2014 in z Zaključnim 
računom skupnega organa za leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-14/2007-91 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O DELU JAVNEGA ZAVODA KULTURNI CENTER SEMIČ V 
LETU 2014 

 
Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je predstavila poročilo o delu JZ Kulturni center Semič v 
letu 2014. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so razpravljali o poročilu za 
leto 2014 ter o finančnem načrtu zavoda za leto 2015 in predlagali naslednje: 
- Potrebno je poskrbeti za ustrezno hranjenje in promocijo zbirke Slikarskih srečanj v 

Semiču. 
- Delovni čas kulturnega centra: nad prihodom obiskovalcev v center ni mogoče vršiti 

nadzora, saj je pisarne direktorice v delu stavbe, kjer je nadzor nemogoče izvajati, zato 
se postavlja vprašanje, ali naj bo center v delovnem času zaposlenih odklenjen.  

- Odprtost TIC-a je potrebno v poletnem času prilagoditi potrebam turistov. 
- V centru poiskati prostore za gostinsko dejavnost. 
- Poiskati ustrezen prostor za strelce. 

 
Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je podala naslednje odgovore: 

- Slike Slikarski srečanj v Semiču se trenutno skladiščene v prostoru pod dvorano. 
Stojala v katerih se nahajajo slike niso primerna za skladiščenje, prav tako ni najbolj 
primeren niti prostor, vendar trenutno v centru ni ustreznejšega prostora.  

- V letu 2015 se planira postavitev videonadzora v centru. 
- Spremenjen delovnih čas v TIC-u je načeloma možen, vendar pa je v TIC-u Semič, kjer 

je ena zaposlena zadolžena za področje TIC-a, nudi celotno pomoč društvom in tudi 
prodaja karte za prireditve v kulturnem centru, težje izvedljivo. V poletnih mesecih se 
lahko poskusi s spremenjenim delovnim časom, in sicer, en dan v tednu se TIC zapre, 
na ta račun pa se podaljša delovni čas v soboto in tudi nedeljo.  

- Edina možnost ureditve prostora za gostinsko dejavnost je nad vhodom pri dvigalu.  
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Županja, ga. Polona Kambič, je glede ureditve primernega prostora za strelce pojasnila, da je 
edini primeren prostor, ki ga ima občina na razpolago, na podstrešju doma Partizan.  
Predračunska vrednost ureditve znaša med 50.000 in 60.000 EUR. Občina se je v letu 2011 
prijavila na razpis Fundacije za šport, vendar z razpisom ni bila uspešna. Trenutno ni odprtih 
razpisov, kamor bi se s projektom lahko prijavili. 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se nad vhodna vrata centra inštalira elektronski zvonec, ki 
ob vsakem odprtju vrat, s tonskim znakom v pisarni direktorice, opozori na obiskovalce.  
 
G. Bojan Jakša je predlagal, da se omara, ki je nameščena v tonski sobi, zamenja za manjšo.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 014-01/2014-11: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil z letnim Poročilom Javnega 
zavoda Kulturni center Semič za leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 014-01/2014-11 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA POSLOVNO – FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA ZAVODA KULTURNI 
CENTER SEMIČ ZA LETO 2015 

 
Ga. Irena Plut, direktorica JZ Kulturni center Semič, je predstavila finančni načrt zavoda za 
leto 2015 in vse prisotne povabila na ogled muzikala Cvetje v jeseni v nedeljo, 19. aprila 
2015, ob 17. uri.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 014-02/2015-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poslovno – finančnim načrtom  
Javnega zavoda Kulturni center Semič za leto 2015.  
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 014-02/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA INFORMACIJE O LETNEM POROČILU JP KOMUNALA ČRNOMELJ D.O.O. 
ZA LETO 2014 

 
G. Slavko Malešič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil informacijo o letnem 
poročilu javnega podjetja za leto 2014.  Največ novosti za uporabnike je bilo pri ravnanju z 
odpadki, kjer se je pričelo kosovne odpadke in odpadno embalažo zbirati po sistemu »od 
vrat do vrat«.  
 
RAZPRAVA:  
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G. Vili Malnarič – Obor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Na odboru je bilo veliko vprašanj na 
temo aktuarskega izračuna, kaj je z vodovodom za Metliko, ki ni v uporabo, kaj se dogaja s 
CeROD-om in kako je z zaščito vodnih virov na Blatniku.  
 
G. Peter Štukelj je opozoril na problematiko zbirnega centra v Semiču, ki ime določene 
obiskovalce, ki iz centra odnašajo odpadke in jih nato odlagajo na različnih lokacijah izven 
centra in s tem povzročajo škodo na tujih zemljiščih. Zanima ga, ali je občina že razmišljala 
kaj bo naredila, da prepreči škodo na tujih zemljiščih.  
 
G. Slavko Malešič, direktor, je odgovori, da za center v Semiču skrbi oseba, ki je zaposlena za 
polovični delovni čas, vendar pa je problem centra v tem, da je odprt 24 ur na dan. 
Razmišljajo v smeri, da bi v centru zaposlili osebo za 8 ur, da bi spremenili delovni čas in 
namestili videonadzor.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 354-59/2013-18: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim poročilom JP Komunala Črnomelj d.o.o. 
za leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 354-59/2013-18 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA INFORMACIJE O GOSPODARSKO FINANČNEM NAČRTU JP KOMUNALA 
ČRNOMELJ D.O.O. ZA LETO 2015 

 
G. Slavko Malešič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil gospodarsko finančni načrt 
podjetja za leto 2015.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane je zanimalo, kakšno je stanje 
obračunskih in zaračunanih cen, ali bo prišlo do sprememb ali ne? Iz lanskega poslovanja je 
namreč razvidno, da do sprememb ne bo prišlo, razen pri omrežninah, zaradi priključitev 
nove infrastrukture. Pohvalno je tudi dejstvo, da v Semiču in Črnomlju občani pijejo dobro 
vodo, zato bi bilo potrebno bolj promovirati kampanjo »Voda iz pipe«.  
 
Ga. Marija Mušič je predstavila nekaj aktualnih informacij projekta CeROD II. V Delu je bilo 
objavljeno, da se CeROD II ne bo izvajal, kar pomeni, da se bo na obdelavo vozilo verjetno v 
Posavje. To predstavlja dodatne stroške (prevoz) in za uporabnike to pomeni podražitev. Kaj 
to pomeni za proračune občin še ni znano.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je še dodala, da je bil včeraj na to temo sklican svet županov, 
kjer je bil sprejet sklep, da se novelira investicijski program (IP) z novimi vhodnimi podatki 
(20.000 t/letno). Do jutri morajo vse občina oddati projekcijo za 5 oz. 10 let, koliko odpadkov 
bodo v teh letih odložile. Imenovana bo tudi komisija, ki bo skupaj z izdelovalcem pripravila 
variantne predloge za župane, kako in kaj naprej po 18. 4. 2015, ki je prelomni datum, ko 
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mora investitor podati dokončno odločitev pogodbenemu izvajalcu. Variantne odločitve 
bodo obdelale tudi možnosti, da se investicija v zmanjšanem obsegu nadaljuje, vendar samo 
s proračunskimi sredstvi občin. Končna odločitev bo sprejeta na svetu županov 17. 4. 2015. 
Na svetu županov pa ni bilo govora o tem, da se v celoti ustavi projekt, kot je to napisano v 
Delu.  
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 354-53/2014-6: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Gospodarsko finančnim načrtom JP Komunala 
Črnomelj d.o.o. za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 354-53/2014-6 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2014 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica občinske uprave, je predstavila predloga zaključnega računa 
proračuna Občine Semič za leto 2014. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj ter Odbora za družbene 
dejavnosti predlagal potrditev zaključnega računa. 
 
G. Franc Stariha, predsednik Nadzornega odbora: Člani Nadzornega odbora, na podlagi 
obravnave predloga zaključnega računa proračuna Občine Semič za leto 2014, predlagajo 
občinskemu svetu sprejem zaključnega računa. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 450-01/2015-12: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Zaključni račun proračuna Občine Semič za leto 2015 in 
ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 450-01/2015-12 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKIH TAKSAH V OBČINI 
SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da v predpisanem roku ni bilo vloženih 
amandmajev. V skladu s Poslovnikom je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. Amandmaji 
niso bili vloženi, zato je odprla razpravo. 
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani predlagajo sprejem odloka. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2015-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o občinskih taksah v Občini Semič v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 007-01/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA REVIZIJSKEGA POROČILA RAČUNSKEGA SODIŠČA RS: PRAVILNOST 
POSLOVANJA OBČINE SEMIČ V DELU, KI SE NANAŠA NA ZADOLŽEVANJE 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica občinske uprave, je predstavila revizijsko poročilo.  
 
RAZPRAV: Ni razprave. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-02/2014-8: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Revizijskim poročilom Računskega sodišča RS: 
Pravilnost poslovanja Občine Semič v delu, ki se nanaša na zadolževanje. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-02/2014-9 je sprejet. 
 

Ad. 12) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE IZVEDBE 
INDIVIDUALNIH KANALIZACIJSKIH PRIKLJUČKOV NA JAVNO KANALIZACIJO V OBČINI SEMIČ 
V LETU 2014 IN O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE 
MALIH ČISTILNIH NAPRAV V OBČINI SEMIČ V LETU 2014 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil poročilo o dodeljenih sredstvih v letu 2014.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane je zanimalo, kakšno je stanje 
priključenih gospodinjstev na novo kanalizacijsko omrežje in kako blizu smo postavljenim 
ciljem projekta.  
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da je bilo k priklopu pozvanih 135 gospodinjstev. Soglasje za 
priklop ima 72 gospodinjstev in toliko je tudi izvedenih priključkov oz. so trenutno v 
izvajanju. Cilj projekta pa je na novo priključiti 350 stalnih prebivalcev na kanalizacijsko 
omrežje. Če se na omrežje priključijo vsa pozvana gospodinjstva, bo priključenih 470 
prebivalcev, s tem bo dosežen tudi cilj.  
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Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM POROČIL O STROŠKIH VOLILNE KAMPANJE IN 
OBRAVNAVA DELNE POVRNITVE STROŠKOV VOLILNE KAMPANJE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo in predlog delne povrnitve stroškov 
volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Semič.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-03/2014-245: 
Občinski svet Občine Semič sprejme poročila o stroških volilne kampanje, na podlagi 
katerih se izvede delna povrnitev stroškov za upravičene stranke v skladu s sklepom in 
navedenim predlogom. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 040-03/2014-245 je sprejet. 
 

Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: 
- Iz parkirišča pri gasilnem domu v Semiču bi bilo potrebno namestiti usmerjevalne table, 

dostop do kulturnega centra. 
- V centru Semiča in v okolici kulturnega centra je potrebno namestiti koše za smeti. 

 
G. Damir Stare: 
- Na parkirišču nad Srednjo vasjo je potrebno namestiti dodatni koš za smeti. 
- Še vedno niso postavljene usmerjevalne table za pokopališče v Črmošnjicah. 
- Z Zavodom za varstvo kulturne dediščine je potrebno doseči dogovor, da je center 

Črmošnjic možno uredit brez projektne naloge, vsekakor pa v dogovoru z zavodom. 
 
Ga. Damjana Simonič: 
- Gozdna cesta Anzlova gora – Brezova Reber, proti Osojniku, je v slabem stanju in jo je 

potrebno sanirati. V slabem stanju je tudi cesta na Oskoršnici. 
 

G. Anton Križe: 
- Makadamska cesta Mladica – Trata – Vinji Vrh je v slabem stanju in je je potrebno 

urediti. Ob poti bi bilo potrebno namestiti tudi koše za smeti in kakšno klop. 
 
G. Mihel Mihelčič: 
- Ali je v planu sanacij cest tudi prekop na Vajdovi ulici, pri ZP Semič? 
- Predlog, da se pripravi pravilnik glede pasjih iztrebkov. 
- Občan Gregor Šuštarič predlaga, da se pri hidrantu, ki je postavljen pri njegovem hlevu v 

Semiču, postavi hidrantna omarica.  
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G. Boštjan Ogulin – odgovori: 
- Signalizacija v Semiču bo urejena v sklopu obvestilne turistične signalizacije, ki bo 

postavljena v pomladnih mesecih.  
- Vsa ostala prometna signalizacija, tudi table v Črmošnjicah, bo za celotno občino 

naročena spomladi. 
- Dodatni koš v Srednji vasi bo nameščen. 
- Gozdna cesta se bo sanirala iz sredstev koncesnin za vzdrževanje gozdnih cest, in sicer, 

urejeno bo odvodnjavanje. 
- Cesta na Oskoršnici bo sanirana v sklopu rednega vzdrževanja. 
- Prekop na Vajdovi bo saniran v sklopu rednega vzdrževanja. 

 
G. Peter Štukelj: 
- Kaj se dogaja s podjetniškim inkubatorjem TRIS Kanižarica oz. podcentrom Semič? 
- Kdaj bo narejen prednostni seznam sanacij vaških poti? 
- Kaj se načrtuje v prostorih, ki jih je v zadnjih letih kupila občina (lokal v občinski stavbi, 

hiša na Cerovcu)? 
- V zapisniku Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj so zapisana vprašanja, odgovori pa 

ne. Predlaga, da se v zapisnik zapišejo tudi odgovori, ali pa se le-te podajo na sami seji 
sveta. 

 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori: 
- Glede podjetniškega inkubatorja ni novih informacij. V kulturnem centru naj bi bil v 

sklopu petkovih večerov za mlade predstavljen model Start:up Slovenija. Namen večera 
je ugotoviti potrebe mladih v Semiču. V kolikor bi se ugotovilo, da v Semiču so 
zainteresirani za sodelovanje v Start:up-u, bi se v prvi fazi koristili prostori v občinski 
stavbi (klet, bivši lokal in sejna soba). Tudi direktor Iskre je pripravljen po ugodni ceni 
oddati prostore v najem. 

- Za TRIS Kanižarica ni novih podatkov. 
- Seznam sanacij javnih poti: opravljene bodo le najnujnejše sanacije. 
- Prostor bivšega lokala v občinski stavbi je potrebno temeljito obnoviti, saj so v prostoru 

ostale le gole stene. Zaradi pomanjkanja proračunskih sredstev in zaradi trenutne 
situacije, v proračunu ni zagotovljenih sredstev za obnovo. Predlog s strani občinski služb 
je bil, da se prostor nameni za ureditev pisarne. Pisarni v pritličnem delu občinske hiše 
sta neustrezni, ena zaradi vlage, druga pa zaradi prostorske stiske, saj sta v pisarni dve 
zaposleni, ki imate pretežno delo s strankami. 

- Bivša trgovina na Cerovcu bo letos odkupljena. Dolgoročni plan je, da se prostore 
uporabi ali za mlade, ali za lokalno samooskrbo, ali za invalidne osebe, lahko pa je celo 
kombinacije vsega naštetega. Vse je odvisno od razpisa, saj se v novi perspektivi na 
prvem mestu financira vsebina, od te pa je odvisno tudi sofinanciranje obnove objekta.  

- V zapisnikih odborov naj se pri vsaki točki zapiše sklep. 
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Ad. 15) RAZNO 

 
1. Obravnava in sprejem stališča do razglasitve zbirke orožja in vojaške opreme za 

premični spomenik lokalnega pomena 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila gradivo in stališče Belokranjskega muzeja, ki je 
ugotovil, da je zbirka primerna za premični spomenik, da pa se o pomenu spomenika mora 
odločiti občina sama. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Mnenje odbora je, da je zbirka 
velikega turističnega pomena za občino. Občina mora pri nadaljnjem razvoju zbirke, po svojih 
močeh, pomagati. 
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Mnenje odbora je, da se zbirka, v takšni 
obliki kot je sedaj, ne razglasi za premični spomenik lokalnega pomena. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je zbirka, iz vidika turističnega pomena, 
pomembna, ni pa primerna za razglasitev za premični spomenik lokalnega pomena.  
Iz razprave je županja oblikovala naslednji sklep: 
 
Predlog sklepa št. 621-02/2014-11: 
Zbirka orožja in vojaške opreme g. Alfonza Baškoviča, Praproče 26, 8333 Semič, ni 
primerna za premični spomenik lokalnega pomena. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 621-02/2014-11 je sprejet. 
 
2. Poročilo o prvih meritvah mikrobioloških parametrov za komunalno čistilno napravo 

Semič 
 
G. Boštjan Ogulin je svetnikom predstavil poročilo.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Na odboru sta bili dani dve 
pripombi: 

- Na strani 6, pri točki 3, so napačno navedene količine čiščene odpadne vode, manjka 
decimalka. 

- V poročilu bi moralo biti navedeno, da se parametri v tabeli 2 iz okoljevarstvenega 
dovoljenja merijo samo, če je izpust očiščene vode v kopalne vode.  
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Seja sveta je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 
 
 


